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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

s 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara održane 29. ožujka 2023., u Gradskoj 

vijećnici, soba broj 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 9,00 sati. 

Prozivkom se utvrđuje kvorum vijećnika. 

Nazočni vijećnici:  David Vlajčić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Radivoj Đurić, Sava 

Manojlović, Stjepan Mađarac, Vedran Vuleta, Igor Naletilić, Nemanja 

Savanović, Nikola Mažar, Krešimir Raguž, Srđan Milaković, Željko 

Sabo, Dejan Drakulić, Zoran Rokvić, Domagoj Bilić, Majda Jakša, 

Nenad Bučko 

Odsutni: Igor Gavrić 

 

Ostali nazočni: Ivan Penava – gradonačelnik  

 Filip Sušac i Srđan Kolar - zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – M. Prepunić, S. Tokić, J. Paloš, V. Šibalić, K. Bilić, D. 

Dimić, D. Čulig, N. Gažo, I. Mujkić, I. Antolović 

B. Marić – Komunalac d.o.o. 

M. Latinović – DV Vukovar 2 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

R. Marić – Muzej grada Vukovara 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

R. Rac – Hrvatski radio Vukovar 

I. Krajnović – Tehnostan d.o.o. 

I. Szabo – Sportski objekti Vukovar 

D. Zeko – VURA d.o.o. 

D. dejanović – JVP Vukovar 

A. Baier Jakovac – Gradska knjižnica Vukovar 

B. Lovrić iz Ureda gradonačelnika i predstavnici medija 

 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 18 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 15. sjednice Gradskog vijeća održane 29. prosinca 

2022. godine. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje skraćenog zapisnika s 14. sjednice, održane 8. veljače 

2023. i isti je jednoglasno (18) usvojen. 

 

Aktualni sat gradonačelnika 

D. Bilić - pita na koji se način dodjeljuju bespovratne potpore za poduzetnike u Vukovaru. 

Gradonačelnik - komentira kako je način povlačenja sredstava za ovu namjenu transparentan, a 

godine rada, broj tvrtki i činjenica kako nikada nije bilo afera vezanih za poticaje 

gospodarstvenicima i poljoprivrednicima tome govori u prilog.  

D. Bilić - u ime Kluba pita što je s nelegalnim objektima na prostoru stare gradske tržnice. 

Gradonačelnik - odgovara kako je Grad Vukovar u posjedu pravomoćnog rješenja o uklanjanju 

navedenih objekata za što nalog treba izvršiti građevinska inspekcija. Napominje kako je Grad 

prema nadležnom inspektoratu uputio niz požurnica, no kako se na nacionalnoj razni ne radi na 

dobrobit građana Vukovara nego na dobrobit koalicijskih partnera vladajuće stranke, a po 

pravomoćnom rješenju se sne poduzima ništa. 

N. Bučko – govori kako se 20-ak kilometara izvan Vukovara, u Nemetinu prema najavama 

otvara novih 1.500 radnih mjesta što je potencijal i za zapošljavanje Vukovaraca te pita ima li 

najava za veće investicije u naš grad. 
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Gradonačelnik - odgovara kako je u proteklim godinama njegovog mandata bilo više najava za 

otvaranjem velikih industrija u Vukovaru, no s obzirom kako većih investicija na području cijele 

Republike Hrvatske nema u posljednjih 10 godina, skeptičan je i po pitanju ulaganja u naš kraj. 

Podsjeća kako je Grad Vukovar inicirao Zakon o Vukovaru kojim bi ulaganje na području 

Vukovara bilo znatno povoljnije, no na žalost, s nacionalne razine se bilježe samo negativni 

trendovi te je Vukovarsko-srijemska županija s 2,5% iseljavanja u ruralnim krajevima najgora 

regija u Europskoj uniji, a slijedi je Požeško-slavonska županija. 

N. Bučko – komentira kako ne želi otvarati danju polemiku o dijelovima odgovora 

gradonačelnika te zaključuje da od ulaganja koja su najavljivana nema ničega. 

S. Milaković - pita je li Grad Vukovar spreman za novi Plan gospodarenja otpadom za 

petogodišnje razdoblje, 2023-2028., koji je još uvijek na javnoj raspravi, a iz kojeg se mogu 

isčitati činjenice koje se tiču Grada Vukovara. Vidljivo je kako se nije odustalo od centara za 

gospodarenje otpadom i predviđena su sredstva, a JLS moraju participirati u njihovoj izgradnji. 

Ide se i ka zatvaranju Petrovačke dole i u pripremi je odluka o terminu zatvaranja. Pita jesu li 

Grad Vukovar i tvrtka Komunalac spremni za takav pothvat te može li Petrovačka dola 

funkcionirati još pet godina, imajući u vidu da je već sada kapacitirana.   

F. Sušac – Grad i tvrtka Komunalac prate novi Plan te napominje kako je Vlada RH već 

nekoliko puta plan mijenjala, do realizacije još uvijek nije došlo, a rok je 2028. Dodaje kako se u 

Gradu intenzivno radi na pronalaženju rješenja kako bi se osigurali preduvjeti za izgradnju nove 

kazete na Petrovačkoj doli. Zakonom smo određeni kao centralno odlagalište i ono će se zadnje 

ugasiti kada Orlovnjak bude u funkciji. Direktor Komunalca sa suradnicima prati situaciju i kad 

krene javna nabava i dinamika će nametnuti da se tvrtka prilagodi trenutnoj situaciji i dat će sve 

od sebe da tvrtka bude stabilna, jaka i perspektivna. 

M. Jakša - komentira kako se u Vukovaru dogodila prometna nesreća u Ulici Dvanaest 

redarstvenika te je predložila da Grad Vukovar uputi dopis prema Hrvatskim cestama kako bi se 

pješački prijelaz na toj dionici učinio vidljivijim i sigurnijim za sve sudionike u prometu.  

D. Čulig - rekao je kako je Grad Vukovar izgradio bočne nerazvrstane ceste na tom području te 

je imao u planu i postavljanje semafora. Kaže da su se obratili Hrvatskim cestama, a apelirati će 

još jednom kako bi se postavio semafor. 

J. Jukić - pita kakvu nagradu Vukovarski vodotoranj - simbol hrvatskog zajedništva ovih dana 

prima.  

F. Sušac – odgovara da je Vukovarski vodotoranj u Solinu osvojio nagradu „Plautilla“ - Plaketa 

sa zlatnim znakom kao najbolji projekt obnove i valorizacije kulturne povijesti u RH što je još 

jedan plus samoj rekonstrukciji vodotornja. Imaju i podatke o trendu rasta broja posjetitelja i 

priča o samom vodotornju ide uzlaznom putanjom. 

D. Drakulić - kaže kako su mu se obratili pojedini roditelji djece koja idu u Dječji vrtić Vukovar 

II, kako djeca s područja Općine Bogdanovci koja pohađaju Dječji vrtić Vukovar I plaćaju 

povlaštenu cijenu, a ona koja pohađaju Dječji vrtić Vukovar II ekonomsku cijenu. Pita zašto je 

to tako i zašto svi nemaju iste mogućnosti. 

D. Dimić – odgovara da Odlukom gradonačelnika djeca s prebivalištem na području Vukovara 

pohađaju vukovarske vrtiće po sufinanciranim cijenama. 

M. Latinović ravnateljica Dječjeg vrtića Vukovar II - dodaje kako Općina Bogdanovci jednako 

sufinancirati trošak vrtića svojim vrtićarcima koji pohađaju Dječji vrtić Vukovar I i Dječji vrtić 

Vukovar II. Moli da se rad vrtića izuzme od politike. 

D. Drakulić – napominje kako u pitanju nije bilo političke pozadine nego se radi o roditeljima 

koji su mu se obratili jer se osjećaju zakinutima. A uloga mi je postaviti pitanje koje zabrinjava 

građane.  

Z. Rokvić - pita zašto stanari BZ-a u Borovu naselju, a koji nemaju dizalo, u sklopu pričuve 

plaćaju i naknadu za održavanje dizala jednako kao i stanari zgrada koje imaju dizalo.  

F. Sušac - kaže kako je upravitelj većine zgrada na području Vukovara gradska tvrtka Tehnostan 

te se sporna problematika, ukoliko je zaista ima, treba riješiti između upravitelja i predstavnika 

stanara.  
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Z. Rokvić – napominje da je problem u tome što stanari u sklopu pričuve plaćaju održavanje 

lifta kojeg uopće nemaju. 

I. Krajnović direktor tvrtke Tehnostan – odgovara kako je nemoguće da zgrada koja nema lift 

plaća održavanje istog. Poziva predstavnika da se obrati svom upravitelju kako bi se na 

konkretnom slučaju utvrdilo stanje.  

N. Mažar - pita kako će se financirati opremanje zgrade Radničkog doma u Borovu naselju, 

vlastitim sredstvima iz proračuna ili će zatražiti sufinanciranje države i Fonda za obnovu i razvoj 

grada Vukovara. 

Gradonačelnik - odgovara kako su građevinski radovi završeni te je iskazao nezadovoljstvo 

partnerske ustanove, Veleučilišta Lavoslav Ružička, na projektu koja nije iskazala interes za 

unutarnjim opremanjem te je Grad Vukovar taj projekt preuzeo na sebe. Dodaje kako će projekt 

biti kandidiran prema Fondu za obnovu i razvoj grada Vukovara, no ukoliko se financijska 

sredstva ne odobre s obzirom da proračun FORGV-a još nije donesen, a ulazimo u mjesec 

travanj, Grad Vukovar će u svojim proračunskim sredstvima iznaći mogućnost za financiranje 

opremanja navedenog objekta kako bi se Veleučilište Lavoslava Ružičke što prije preselilo u 

novi prostor te time steklo uvjete za proširenje studijskih programa. 

N. Mažar – komentira kako je nekoliko puta u sklopu aktualnog sata gradonačelnika potencirao 

to pitanje gdje je dobio odgovor ukoliko smatra da se Grad Vukovar treba uključiti u opremanje 

to i predloži zato i kaže da se zahvaljuje što je njegova inicijativa podržana. Kako kaže 

gradonačelnik projekt je pokrenut 2015. i zna se čija je to bila inicijativa i tto je bio u kojoj 

političkoj stranci. Vjeruje da će Fond financirati i ovaj kapitalni projekt. 

Gradonačelnik – komentira kako vijećnik imputira da je inicijativu oko Radničkog i drugih 

kapitalnih projekata radio netko drugi, ali to je rad, zalaganje i djelo njega i njegovih suradnika. 

Osvrće se i na donošenje proračuna Fonda, koji još nije donesen, a ranijih godina nije se čekao 

travanj ili svibanj za njegovo donošenje već se donosio ranije. 

N. Mažar - u ime kluba vijećnika HDZ-a pita za poskupljenje cijena vode i odvoza komunalnog 

otpada i sufinanciranje gradskog prijevoza za umirovljenike. U drugim se gradovima odustalo 

od poskupljenja i pita razmišlja li i Grad u tom smjeru. 

Gradonačelnik - je rekao kako građani Vukovara plaćaju najnižu cijenu vode, što je uslijed svih 

poskupljenja ipak izvedeno zahvaljujući dobrom rukovođenju direktora Vodovoda grada 

Vukovara te pravovremenim ulaganjem u obnovljive izvore energije. 

N. Mažar – komentar na gradonačelnikovo izlaganje dat će pred novinarima na tiskovnoj poslije 

aktualnog sata, a vezano za pitanje poskupljenja cijena vode traži pisani odgovor. 

V. Vuleta - pita postoje li nove informacije o izgradnji vukovarske obilaznice s obzirom da je 

Vukovar jedini grad koji nema obilaznicu.  

Gradonačelnik - rekao je kako je 2016. godine na sjednici Vlade RH u Vukovaru šest ministara i 

direktora stavilo svoj potpis na dokument za projekt naziva „Obnova komunalne infrastrukture 

grada Vukovara 2017.-2021.“, a s obzirom na inertnost državne razine, ponovno na našu 

inicijativu termin je prolongiran na 2019.-2023., no dan danas Vukovar nema ni „O“ od 

obilaznice. Dodaje kako je Vukovar jedini grad slučaj u Hrvatskoj u kojem se obilaznica 

pretvara u nerazvrstanu cestu te teretna vozila prolaze pored prozora građane i time narušavaju 

njihov mir, ali i komunalnu infrastrukturu grada.  

S. Mađarac - pita što je s iskazivanjem interesa tvrtke Komunalac za zajedničkim 

gospodarenjem otpadom i obavljanju komunalne djelatnosti za šire područje Vukovara.  

F. Sušac – odgovara kako je taj projekt započeo, no s obzirom na smjenu uprave, trenutno je u 

fazi čekanja i ubrzo će se nastaviti. 

I. Naletilić - pita je li Grad poduzeo preventivne mjere za suzbijanje komaraca. 

F. Sušac - kaže kako je Grad kao i svake godine u proračunu predvidio sredstva za ovu namjenu 

te dodaje da je postupak nabave proveden te je u tijeku rješavanje žalbi, a čim ugovor bude 

potpisan krenut će se s tretmanima. Previđeno je 13 larvicidnih tretmana, dva tretmana sa zemlje 

i dva aviotretiranja. Napominje kako je vodostaj Dunava jedan od ključnih faktora koji utječe na 

uspješnost tretiranja. 
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N. Savanović - pita koji je plan po pitanju odlaganja biootpada s obzirom da pored 

polupodzemnih kontejnera za miješani otpad nalaze se vanjski spremnici za bio otpad. Pita je li 

to privremeno ili trajno rješenje. 

F. Sušac - odgovorio kako su odlagališta otpada u Vukovaru na iznimnoj razini te kako je 

zahvaljujući dobroj suradnji komunalnog odjela Grada s Fondom za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost osigurano 55 novih polupodzemnih kontejnera, a 40 od njih su za odlaganje 

biootpada 

K. Raguž - kaže je kako je potkraj prošle godine rečeno da će se reducirana javna rasvjeta početi 

paliti počevši od rubnih dijelova grada te pita je li navedeno započelo.  

D. Čulig - odgovara kako je paljenje rasvjete započelo, no ona će ostati ugašena na mjestima 

gdje ne postoji potreba za svakim upaljenim rasvjetnim tijelom. 

D. Vlajčić - pita kakva je suradnja Grada Vukovara s Vukovarsko-srijemskom županijom s 

obzirom da je župan u pritvoru.  

Gradonačelnik - iskazuje nevjericu i žaljenje što je župan uslijed okolnosti u kojima se nije 

najbolje snašao pokušao manipulirati represivnim aparatom, kazneno gonjen zbog situacije koja 

inače spada u prekršaj te je daleko od kaznene odgovornosti. Dodao je kako se za Grad Vukovar 

nije promijenilo ništa u vidu suradnje s Vukovarsko-srijemskom županijom u odnosu na 

proteklih 20 godina, jer niti prije ovog nesretnog događaja, unatoč nastojanjima suradnika iz 

Grada Vukovara i Razvojne agencije Vukovar, niti jedan od 10 strateških projekata 

Vukovarsko-srijemske županije nije iz Vukovara. 

R. Đurić - pita kakvi se građevinski radovi odvijaju na Priljevu.  

Gradonačelnik - odgovara kako su se okrenuli privatnim investitorima te se u drugoj polovini 

ove godine očekuje otvaranje tri velika centra. Riječ je o Hey Parku, retail centru u kojem se 

očekuje otvaranje Interspara, Mullera, Sport Visiona, Tedia, Pepca te Sinsaya. 

Predsjednik - rekavši kako je u baroknoj jezgri grada 13 objekata ostalo neobnovljeno upita je li 

moguće da toliko godina nakon povratka u Vukovar i dalje ima neobnovljenih građevina u 

samom centru te je li to pitanje gradonačelnik uputio ministrici kulture i medija. 

Gradonačelnik - kaže kako nije imao priliku postaviti to pitanje jer ono nije na dnevnom redu, s 

obzirom da s navedenim ministarstvom postoji problem na provedbi projekta Arheološkog parka 

Vučedol koji je jedan u nizu strateških projekata, a trebao je biti gotov tijekom srpnja prošle 

godine, no još uvijek ne postoji ni izvođač radova koji će taj projekt započeti i privesti kraju. 

Napomenuo je kako je također na sjednici Vlade RH održane 2016. godine u Vukovaru tema 

bila i obnova barokne jezgre i potporni zidovi, no ti projekti nikada nisu realizirani. Jedino 

dobro po pitanju ove tematike je skoro uređenje Grand Hotela koji je dio ITU mehanizma te se u 

skoroj budućnosti treba provesti. 

 
Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik  ima prijedlog za dopunu Dnevnog reda sljedećom točkom: 

 Donošenje Odluke o promjeni člana i imenovanju novog člana stručnog povjerenstva 

za davanje koncesije za obavljanje uslužne komunalne djelatnosti komunalnog 

linijskog prijevoza putnika na području grada Vukovara 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda s dopunskom točkom i isti je 

jednoglasno (18) prihvaćen. 

D N E V N I R E D 

1. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Vukovara za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. 

(Izvjestitelj: gradonačelnik) 

2. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Odluke o izmjeni 

Statuta Gradskog muzeja Vukovar 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i Ana Filipović) 
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3. Donošenje Odluke o razrješenju i imenovanju člana/ova Upravnog vijeća Gradske 

knjižnice Vukovar,  

(Izvjestitelji: I. Naletilić i Josip Paloš) 
4. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o Planu i programu rada i Financijskom planu Javne 

ustanove „Sportski objekti Vukovar“ za 2022. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i I. Szabo) 

5. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja 

nekretninama u vlasništvu Grada Vukovara za 2022. 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i M. Prepunić) 

6. Donošenje Odluke o promjeni naziva Sportske dvorane „Borovo naselje“ 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i Darko Dimić) 

7. Donošenje Odluke o socijalnoj skrbi Grada Vukovara 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i Josip Paloš) 

8. Donošenje Odluke o promjeni člana i imenovanju novog člana stručnog povjerenstva za 

davanje koncesije za obavljanje uslužne komunalne djelatnosti komunalnog linijskog 

prijevoza putnika na području grada Vukovara 
(Izvjestitelji: I. Naletilić i D. Čulig) 

9. Prijedlozi i informacije 

 

TOČKA 1. 

IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA VUKOVARA ZA RAZDOBLJE 

OD 1. SRPNJA DO 31. PROSINCA 2022. 

Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik. 
 

Rasprave nije bilo. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 

ODLUKE O IZMJENI STATUTA GRADSKOG MUZEJA VUKOVAR 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 
djelatnost i R. Marić – ravnateljica Gradskog muzeja Vukovar 
 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a –prihvaća se 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (18) donosi 

ODLUKA 

o davanju prethodne suglasnosti na 

Prijedlog Odluke o izmjeni Statuta Gradskog muzeja Vukovar 

Daje se prethodna suglasnost na Prijedlog Odluke o izmjeni Statuta Gradskog muzeja 

Vukovar (Ur. broj: 2196-1-9-01-22-410 od 21. srpnja 2022.), donijete na sjednici Upravnog 

vijeća Gradskog muzeja Vukovar, održane dana 21. srpnja 2022., u tekstu koji je sastavni dio 

ove Odluke. 
 

Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA/OVA 

UPRAVNOG VIJEĆA GRADSKE KNJIŽNICE VUKOVAR 

Uvodno obrazloženje dali su I. Naletilić – predsjednik Odbora za izbor i imenovanja i J. Paloš – 
pročelnik UO za društvene djelatnosti.. 
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Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 
V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Bilić, D. Drakulić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, 

HS, Ž. Sabo) i 8 glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ, HNS, DSS, SDSS) donosi  

ODLUKA 

I. 

Razrješuje se član Upravnog vijeća Gradske knjižnice Vukovar, imenovan u ime 

osnivača, Grada Vukovara: 

1. Nataša Krištić iz Vukovara, V.R.Boškovića 1/24. 

II. 

Za članove Upravnog vijeća Gradske knjižnice Vukovar, u ime osnivača, Grada 

Vukovara, imenuju se: 

1. Dino Vrban, iz Vukovara, Trpinjska cesta 325 i 

2. Kristina Božić iz Vukovara, I. L. Ribara 28. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O PLANU I PROGRAMU 

RADA I FINANCIJSKOM PLANU JAVNE USTANOVE „SPORTSKI OBJEKTI 

VUKOVAR“ ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i I. Szabo – 

ravnatelj Sportskih objekata Vukovar.  

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: V. Vuleta, I. Szabo, N. Bučko, D. Bilić, N. Mažar, I. Naletilić, 

predsjednik, S. Milaković. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (18) donosi 

O D L U K A  

o prihvaćanju Izvješća o Planu i programu rada i Financijskom planu  

Javne ustanove „Sportski objekti Vukovar“ za 2022. godinu 

Prihvaća se Izvješće o Planu i programu rada i Financijskom planu Javne ustanove 

„Sportski objekti Vukovar“ za 2022. godinu koje je usvojilo Upravno vijeće Javne ustanove 

„Sportski objekti Vukovar“ (KLASA: 400-04/23-01/2, URBROJ: 2196-1-15-02-23-2 od 27. 

veljače 2023. godine). 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU IZVJEŠĆA O PROVEDBI PLANA 

UPRAVLJANJA I RASPOLAGANJA NEKRETNINAMA U VLASNIŠTVU GRADA 

VUKOVARA ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 
djelatnost i M. Prepunić – privremena pročelnik UO za prostorno uređenje i imovinu. 
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Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 
V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 
Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (18) donosi 

O D L U K A 

o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja  

nekretninama u vlasništvu Grada Vukovara za 2022. godinu 
Usvaja se Izvješće o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasništvu Grada 

Vukovara za 2022. godinu („Službeni vjesnik“ Grada Vukovara, broj 5/22). 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O PROMJENI NAZIVA SPORTSKE DVORANE „BOROVO 

NASELJE“ 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i D. dimić – pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje.  

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – nakon rasprave - prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se 

 

U raspravi su sudjelovali: N. Mažar, V. Vuleta, predsjednik. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, 

HS, Ž. Sabo, HDZ, HNS) i 3 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS, DSS) donosi  

ODLUKA 

o promjeni naziva Sportske dvorane „Borovo naselje“ 

Ovom Odlukom mijenja se naziv Sportske dvorane „Borovo naselje“ u Sportsku dvoranu 

„Danijel Rehak“ Vukovar.  

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

DONOŠENJE ODLUKE O SOCIJALNOJ SKRBI GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost i J. Paloš – pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar  – ispred Kluba HDZ-a –  prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (18) donosi  

ODLUKA O SOCIJALNOJ SKRBI GRADA VUKOVARA 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 8. 

DONOŠENJE ODLUKE O PROMJENI ČLANA I IMENOVANJU NOVOG ČLANA 

STRUČNOG POVJERENSTVA ZA DAVANJE KONCESIJE ZA OBAVLJANJE 

USLUŽNE KOMUNALNE DJELATNOSTI KOMUNALNOG LINIJSKOG PRIJEVOZA 

PUTNIKA NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su . Naletilić – predsjednik Odbora za izbor i imenovanja i D. čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – suzdržani. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 13 glasova „ZA“ (DP, HS, SDSS, DSS i 

Ž. Sabo) i 5 glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ, HNS) donosi  

O D L U K A 

o imenovanju novog člana Stručnog povjerenstva za koncesiju 

I 
Ovom Odlukom imenuje se Martina Prepunić, mag.iur., kao novi član Stručnog povjerenstva za 

koncesiju (u daljnjem tekstu: Povjerenstvo) za provedbu postupka davanja koncesije za 

obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada 

Vukovara 

II 

Zadaci Povjerenstva su: 

1. suradnja s davateljem koncesije pri izradi analize davanja koncesije, pri pripremi 

utvrđivanja uvjeta za davanje koncesije određenih posebnim zakonom i izradi 

dokumentacije za nadmetanje te pri definiranju uvjeta sposobnosti i kriterija za odabir 

najpovoljnije ponude 

2. analiza koncesije usluge radi utvrđivanja sadržava li koncesija i obilježja javno-privatnog 

partnerstva u skladu s člankom 26. Zakona o koncesijama, 

3. pregled i ocjena pristiglih ponuda i/ili zahtjeva za sudjelovanje, u skladu s pravilima 

postupka davanja koncesije 

4. prije sklapanja ugovora o koncesiji, utvrđivanje prijedloga odluke o davanju koncesije, 

prijedloga odluke o izmjeni odluke o davanju koncesije, prijedloga odluke o poništenju 

postupka davanja koncesije, prijedloga odluke o izmjeni odluke o poništenju postupka 

davanja koncesije te obrazloženja tih prijedloga 

5. predlaganje vrste i vrijednosti pojedinog jamstva, 

6. obavljanje svih ostalih radnji potrebnih za provedbu postupka davanja koncesije. 

III 
Povjerenstvo se sastoji od 5 članova. 

U Povjerenstvo se imenuje novi član Martina Prepunić, mag.iur. tako da su u skladu s ovom 

Odlukom članovi Stručnog povjerenstva kako slijedi:  

1. KATARINA DEPOPE RADMAN, mag.iur., član Povjerenstva, koji posjeduje važeći 

certifikat u području javne nabave, Klasa: 406-01/14-05/1555, Urbroj: 517-08-04-02-

03-21-6 od 13. siječnja 2021. godine, izdan od Ministarstva gospodarstva i održivog 

razvoja, 

2. DRAŽEN ČULIG, dipl.ing., član Povjerenstva, 

3. MARTINA PREPUNIĆ, mag. iur., član Povjerenstva, 

4. MAJA MIHAJLOVIĆ,  mag.oec., član Povjerenstva 

5. BRANKO KNEŽEVIĆ, dipl.ing.el, član povjerenstva 

Sukladno članku 16. stavku 4. Zakona o koncesijma imenovani članovi Povjerenstva ne smiju 
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imati izravnih ili neizravnih osobnih interesa u bilo kojoj aktivnosti koji bi doveli do sukoba tih 

interesa s njihovim dužnostima u radu povjerenstva što potvrđuju potpisivanjem izjave o 

neovisnosti čime jamče da nisu u sukobu interesa, u skladu s posebnim propisima kojima se 

uređuje javna nabava. 

IV 

Tehničke, stručne i administrativne poslove za Povjerenstvo obavlja Upravni odjel za komunalno 

gospodarstvo i graditeljstvo. 

V 
Povjerenstvo iz članka III. ove Odluke prestaje s radom sklapanjem ugovora o koncesiji odnosno 

izvršnošću Odluke o poništenju postupka davanja koncesije. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

TOČKA 9. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 

Sjednica završila u 12.10. 

 

Zapisnik vodila Predsjednik 

Anita Sesvečan Željko Sabo, teolog 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


